



TÜRKİYE ODALAR VE BORSALAR BİRLİĞİ



Dumlupınar Bulvarı No:252 (Eskişehir Yolu 9. Km.) 06530 /ANKARA

www.tobb.org.tr - tobb@hs01.kep.tr

Sayı : E-34221550-720-11508

Tarih: 15.09.2025

Konu : Türkmenistan Yatırım Forumu

TÜM ODA VE BORSALARA (Genel Sekreterlik)

İlgi : Dışişleri Bakanlığı'nın 09.09.2025 tarihli ve 40560493 sayılı yazısı.

İlgide kayıtlı yazıda, Türkmenistan'nın Ankara Büyükelçiliğinden alınan Notaya atfen, Türkmenistan'ın bağımsızlığının 34. yıldönümü kutlamaları çerçevesinde 18 - 19 Eylül 2025 tarihlerinde Avaza Milli Turizm Bölgesi'nde "Türkmenistan Yatırım Forumu (TIF)" düzenleneceği bildirilmektedir.

Söz konusu Forumla ilişkin olarak Türkmenistan Maliye ve Ekonomi Bakanı Mammetgulu Astanagulov'un davet mektubu ekte yer almaktadır.

Bilgilerinizi ve Forumun üyelerinize duyurulmasını rica ederim.

Saygılarımla,

e-imza

Mustafa SARAÇÖZ
Genel Sekreter

EK: Davet Mektubu (2 sayfa)

Bu belge, 5070 sayılı Elektronik İmza Kanununa göre Güvenli Elektronik İmza ile imzalanmıştır.



Evrakı Doğrulamak İçin : <https://belgedogrula.tobb.org.tr/belgedogrulama.aspx?eD=BSL6DZRUA7>

Tel : +90 (312) 218 20 00 (PBX) - Faks : +90 (312) 219 40 90 -91 -92... - E-Posta : info@tobb.org.tr

Bilgi İçin: Sibel Başak SÖZEN - Tel : +90 (312) 2182212 - E-Posta : basak.sozen@tobb.org.tr

TÜRKMENISTANYŇ
MALIÝE WE
YKDYSADYÝET
MINISTRLIGI



MINISTRY
OF FINANCE
AND ECONOMY
OF TURKMENISTAN

744028, Türkmenistan, Aşgabat ş. Arçabil bulgaly. 156
Tel: (993 12) 39-45-05; Faks: (993 12) 98-21-35
E-mail: info@fin-economic.gov.tm

744028, 156, Archabil Avenue, Ashgabat city, Turkmenistan
Phone: (993 12) 39-45-05; Fax: (993 12) 98-21-35
E-mail: info@fin-economic.gov.tm

« 2 » 09 20 ý.

№ 5/min-6226

Dear Ladies and Gentlemen,

On the eve of the celebration of the 34th anniversary of Turkmenistan's Independence, on behalf of the Government of Turkmenistan, I have the honor to invite you to participate in the Turkmenistan Investment Forum, which will take place on 18-19 September, 2025 in the city of Turkmenbashi, in the «Avaza» National Tourist Zone, the pearl of our country's tourism and a venue of major state and international events.

This high-level Forum will serve as a pivotal platform for enhancing and expanding international economic and investment cooperation and fostering strategic engagement with foreign companies, investors, and development partners.

The Forum will feature panel discussions, thematic sessions, roundtables, and exhibitions, all oriented towards Turkmenistan's priority areas for economic development and promoting mutually beneficial partnerships.

The event will bring together senior officials from Turkmenistan's ministries and state agencies, alongside representatives from international financial institutions, the private sector, as well as members of the expert and academic community.

We will be glad to have you join the Forum. We are confident that your participation will make a significant contribution to the successful realization of the forum's goals and will further strengthen partnership ties.

Comprehensive information on the Forum's agenda, logistics, and registration is available on the official website: <https://tif-turkmenistan.com>.

We kindly request that you confirm your participation as soon as possible, preferably by September 4, 2025, via any suitable channel.

Taking this opportunity, I express my highest consideration and look forward to welcoming you and your esteemed colleagues to Awaza.

Sincerely,

Mammetguly Astanagulov
Minister

TÜRKMENISTANYŇ
MALIÝE WE
YKDYSADYÝET
MINISTRLIĞI



MINISTRY
OF FINANCE
AND ECONOMY
OF TURKMENISTAN

744023, Turkmenistan, Ashgabat ş., Arkadskiy ýolý, 136
☎ Tel: (+993 12) 39-43-05; Fax: (+993 12) 39-21-33
✉ E-mail: info@finestat.gov.tm

744023, 136, Arkadskiy ýolý, Ashgabat ş., Turkmenistan
☎ Phone: (+993 12) 39-43-05; Fax: (+993 12) 39-21-33
✉ E-mail: info@finestat.gov.tm

« 2 » 09 2025 ý.

№ 6/min - 6226

Уважаемые дамы и господа!

В преддверии празднования 34-й годовщины Независимости Туркменистана от имени Правительства Туркменистана имею честь пригласить Вас принять участие в Инвестиционном форуме Туркменистана, который состоится 18-19 сентября 2025 года в г.Туркменбашы, в Национальной туристической зоне «Аваза», которая является жемчужиной туризма нашей страны, а также местом проведения важных государственных и международных мероприятий.

Настоящий Форум станет важной платформой для укрепления и расширения международного экономического и инвестиционного сотрудничества, а также для привлечения иностранных компаний, инвесторов и партнёров по развитию.

В рамках мероприятия предусмотрено проведение панельных дискуссий, тематических сессий, круглых столов, нацеленных на обсуждение приоритетных направлений развития экономики Туркменистана.

Ожидается участие руководителей министерств и ведомств Туркменистана, представителей международных финансовых институтов, деловых кругов, а также экспертного и научного сообщества.

Мы будем рады видеть Вас среди участников Форума. Уверены, что Ваше участие внесет значимый вклад в успешную реализацию целей Форума и послужит дальнейшему укреплению партнёрских связей.

Более подробная информация о программе мероприятия, а также форма регистрации доступны на официальном сайте Форума: <https://tif-turkmenistan.com>.

Будем признательны за подтверждение Вашего участия в Форуме в удобной для Вас форме до 4 сентября 2025 года.

Пользуясь случаем, выражаю Вам глубокое уважение и надеюсь на возможность приветствовать Вас и Ваших коллег в Национальной туристической зоне «Аваза».

С уважением,

Мамметгулы Астанагулов
Министр